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20181023-Taygeta-#7-NL-niet-echt-mensen-extraterrestrial-bericht-van-
Pleiades-Taygeta 

 
Niet echte mensen: Buitenaardse Boodschap van Plejaden (Taygeta) (7) 

 
Gosia: Hallo Swaruu! Dank je dat je weer bij me bent. Vandaag wil ik het hebben 

over een onderwerp dat me erg bezighoudt. je hebt het een paar keer gehad over... 
het bestaan van onwerkelijke mensen. wie zijn dat precies en hoe verschillen ze 

van echte mensen? Kunt u de Echte Mensen definiëren? 
 

Swaruu: Hallo Gosia. Ik ben ook blij om hier vandaag te zijn. Echte Mensen zijn zij 
die werkelijk een ziel hebben. Mensen die al eerder op andere plaatsen zijn 

geweest. De rest heeft geen ziel. Zij reageren alleen met een programma. Een 
Matrix programma. Haal ze uit het programma en ze weten niet hoe te reageren. 

 

Dit is de reden waarom zovelen simpelweg niet kunnen en willen ontwaken, zelfs 
als je uitlegt wat er aan de hand is met behulp van moppets! Een collectieve 

essentie. Collectief bewustzijn. Gecomputeriseerde digitale geest, AI. Niet een 
echte ziel van de Bron. Het programma is complex, dus het lijkt alsof ze gevoelig 

reageren, maar dat is niet zo. Maar je kunt het programma verslaan. Je kunt de 
Matrix zien in de reactie van de mensen. Kijk goed en je zult versteld staan als je 

dingen, gebeurtenissen en houdingen begint te voorspellen! 
 

Veel echte mensen, met zielen zijn niet bedoeld om wakker gemaakt te worden. Zij 
zijn daar voor de spirituele ervaring die zij zullen hebben als zij daar geïncarneerd 

zijn. Zij zijn daar voor de rit, niet voor een missie. 
 

De Matrix is echt, en geen theorie. Ik zal niet ingaan op de technische aspecten van 
de manier waarop dit tot stand komt, maar alleen op de effecten die het heeft als 

een ervaring. De Matrix leest je gedachten en manifesteert een illusie die je 5 

zintuigen stimuleert, zodat je de illusie ervaart die je wilde. 
 

Ook als meer mensen dezelfde illusie willen, werkt het sneller omdat het een 
collectief is. Op dezelfde manier manifesteren ze alles, een land met economische 

problemen, een vulkaan, wat dan ook, het is allemaal een illusie. De buitenwereld is 
niets anders dan een spiegelbeeld van de innerlijke wereld van de mensen erin. 

Wat je ziet in de wereld, zijn problemen, zijn prachtige dingen, zijn kunst, zijn 
oorlogen, zijn lijden, is de perfecte weerspiegeling van de geest van de mensen 

erin. Wat buiten is, is binnen. Als je de binnenkant verandert, verander je de 
buitenkant. 

 
Dus, De Valse mensen zijn niets meer dan meer van hetzelfde, je ziet meer 

mensen, maar ze zijn meer Matrix, en ze verschillen niet van meer 
vulkaanuitbarstingen, of meer belastingen, of meer van wat dan ook. Ze verschillen 

van echte mensen omdat ze er weliswaar hetzelfde uitzien en bijna niet van echt te 
onderscheiden zijn (ze zijn door iedereen met oefening op te sporen), maar er zit 

geen mens in. Geen ziel, geen persoon die een ervaring heeft. 

 
Ze zijn alleen maar energie. Het lijkt erop dat slechts 1 op de 5 mensen op Aarde 
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echt is. Dat zijn de belangrijkste mensen die de Matrix manifesteren. De 
onwerkelijken werken met een enkel collectieve mind brein. Het geheugen in dat 

brein is als de Akasha kronieken. 
 

Gosia: Oké. Laten we dit ontleden. Worden de onechte mensen net als ieder ander 
geboren? 

 
Swaruu: Weer vanuit welk perspectief? In dit geval alleen jouw perspectief. Jij 

bent een van de echte, dus het is jouw perspectief waar we het hier over hebben. 
Vanuit jouw perspectief worden ze niet geboren. 

 
Gosia: Ik bedoel of ze dit leven beginnen als babies. 

 
Swaruu: Ze verschijnen als energie op je weg op straat wanneer je loopt, en ze 

verdwijnen wanneer je er geen aandacht meer aan schenkt. Ze worden niet 

geboren. Ze verschijnen als een persoon in gedaante, en dan zijn ze voorgoed 
verdwenen. Je kunt ook dezelfde persoon elke dag opnieuw zien, en het is maar 

een programma. En je kunt ook interactie met ze hebben. Ze zijn een programma, 
binnen een programma. 

 
Zoals er gebouwen zijn, zijn er mensen. Zoals er wind is, zijn er mensen. In 

bepaalde gebieden zullen er mensen zijn, als terugkerende programma's. Dit sluit 
ook aan bij het debat dat we laatst hadden. Wat is realiteit. Als iets niet in je 

aandacht staat... is het er dan wel? 
 

Gosia: Ik plaats mijn aandacht niet meer op hen, ze verdwijnen, maar dan zie ik 
die persoon over een week weer. Hoe komen ze weer tot leven? 

 
Swaruu: Ze komen niet tot leven, ze lijken alleen maar in leven te zijn. Maar in het 

begin kun je nooit weten of ze echt zijn of niet. Sommigen zijn echte mensen die 

hun ervaring hebben. 
 

Gosia: Zijn ze mijn individuele programma of collectief? 
 

Swaruu: Je kunt het van twee kanten bekijken. Maar voor jou is het vooral (zo niet 
helemaal) je persoonlijke programma. Jij bent het die hen ziet. Als je met hen gaat 

praten zullen zij reageren en als je erop staat hen te volgen, zullen zij een ander 
groter programma volgen dat jij met je aandacht activeert en zij zullen je leiden om 

hun afdeling, hun leven en kinderen te zien. Zij kunnen jou zien, maar het is alleen 
de Matrix die jou ziet. Ik weet dat dit erg ver gezocht is. 

 
Gosia: Dat is het, maar het is goed. Ik wil dit leren. Oké, je zei dat het vooral mijn 

persoonlijke programma was dat ze ziet. Maar wat als veel mensen ze kunnen zien? 
 

Swaruu: Dat is collectief, vanuit één perspectief, maar het is ook jouw programma 
om ze met elkaar te kunnen zien interageren. Als je met ze omgaat, geef je ze een 

grotere rol in je leven. Zelfs de afschuwelijken, zoals de criminelen, zijn ook een 

weerspiegeling van de collectieve geestesgesteldheid van de echten. Hun uiterlijke 
reflectie of manifestatie van een probleem dat ze van binnen hebben, in hun geest. 
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Sommigen hebben maar een kleine rol, zoals een dame die je steeds weer je 

boodschappen verkoopt in een winkel. Anderen een grotere. Maar dan nog, ze kan 
echt zijn. We kunnen het eerst niet weten. Dus moeten we ze gelijk behandelen. 

Als je op straat iemand tegenkomt die je niet kent, kun je niet weten wie die 
persoon is, dus moet je iedereen altijd met evenveel respect behandelen. 

 
Gosia: Ok, dus de onwerkelijke mensen kunnen ook door veel mensen tegelijk 

gezien worden dan? 
 

Swaruu: Je hebt een afspraak gemaakt om die mensen te kunnen zien. Zoals je 
ook dezelfde auto of trein kunt zien. Ze kunnen dus door meerdere mensen gezien 

worden, precies zoals meerdere mensen dezelfde lege telefooncel kunnen zien. 
 

Gosia: Met wie heb ik een afspraak gemaakt? 

 
Swaruu: Met de Matrix toen je naar binnen ging. Hoe kun je nu zien welke echt is 

en welke niet? Als je diep met ze in gesprek gaat, zullen ze nooit in staat zijn om 
buiten de kaders te denken. Zij zijn degenen die diep in het systeem zitten. Die 

elke dag naar hun werk gaan en nauwelijks klagen. Zij die elke zondag trouw naar 
de kerk gaan, zij die ernaar streven om in het systeem te passen. Zij die niet 

wakker kunnen worden voor hogere kennis, zij die niet buiten hun scripts kunnen 
creëren. Zij die niet buiten de kaders kunnen denken, zij die zich conformeren aan 

het systeem zijn de onwerkelijken. 
 

Gosia: Heel goed, dank je voor de uitleg. Nu, laten we even teruggaan. U zei dat 
ze niet geboren worden. Betekent dat dan dat wie geboren wordt, een echt mens 

is? 
 

Swaruu: Niet vanuit jouw perspectief, nee ze zijn niet geboren. Ze verschenen 

alleen maar voor je terwijl je over straat liep, en als je ze eenmaal voorbij bent zul 
je de meesten van hen nooit meer zien. Maar zolang je die mensen niet kent, 

vertegenwoordigen ze voor jou niets anders dan potentiële energie. Er is geen 
verschil tussen een man die je niet kent en die over straat loopt, of een paal die je 

op de stoep in de weg staat. 
 

Gosia: Dus, onze familie, vrienden, degenen waarvan we weten dat ze geboren 
zijn... zijn ze echt? Omdat ze geboren zijn, en ze niet verdwijnen? 

 
Swaruu: Nee, dat is niet de manier om ze op te sporen, want als je iemand op 

straat aanhoudt, zul je ontdekken dat ze geboren zijn en een leven hebben gehad. 
Maar jij bent het die hen bezielt. Je geeft ze een grotere rol in jouw ervaring. Als je 

de geschiedenis van iemand van hen onderzoekt, zul je ontdekken dat ze allemaal 
geboren zijn en interesses in het leven hebben, enzovoort. Als je in hun levens 

graaft, ben jij het die andere delen van het programma activeert, waardoor ze een 
toegevoegde waarde krijgen. 

 

Gosia: Ok maar degenen die je kent zijn geboren, zoals je ouders. Ze moesten 
geboren worden omdat ze jou gebaard hebben. Zeker weten dat ze geboren zijn... 
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dat is toch niet de manier om vast te stellen dat ze echt zijn? 
 

Swaruu: Nee, dat betekent alleen dat je een grotere rol voor ze hebt. 
 

Gosia: Maar wat gebeurt er als ik iemand geboren zie worden? 
 

Swaruu: Ze kunnen onwerkelijk zijn of ze kunnen echt zijn. Dat is niet de manier 
om te weten of iemand echt is of niet! Je ziet gewoon een ander deel van het 

programma. Dat is hier niet relevant, want op het moment dat je hun levens 
onderzoekt, zullen ze allemaal een geschiedenis en een geboorte hebben. 

 
Gosia: Ok wow dat is moeilijk dan. Dus, je zei dat degenen die niets in twijfel 

trekken, zeer waarschijnlijk niet echt zijn. Maar ze kunnen ook echt zijn en gewoon 
van de ervaring van het slapen houden, nee? Want u zei laatst dat sommigen van 

hen niet expres wakker worden. 

 
Swaruu: Ja, daarom kun je het niet weten! Maar naarmate je iemand meer en 

meer kent, kun je merken dat die persoon niet in staat is tot hoger begrip. Probeer 
maar eens met een verkeersagent over metafysica te discussiëren. 

Hoogstwaarschijnlijk is er niemand, het is gewoon een programma om de mensen 
te onderdrukken. 

 
Gosia: Ja, dat begrijp ik. Maar het is triest omdat ze nog steeds een 

persoonlijkheid en emoties lijken te hebben, ze voelen pijn en vreugde. Of niet? 
Voelen ze emoties? 

 
Swaruu: Ze bootsen het hebben van die emoties na. Er is niemand van binnen, het 

is een programma voor jou (en/of anderen) om te zien. Maar ik blijf erbij, je kunt 
het niet weten, dus behandel iedereen met evenveel respect. 

 

Gosia: Dus de emotionele reactie die ze tonen is nep? Er is niemand van binnen om 
die emotie te voelen? 

 
Swaruu: Correct. 

 
Gosia: Weten ze dat? Iedereen lijkt een soort bewustzijn te hebben. Ze werken, 

kijken tv, enzovoort. Dus ze hebben wel een soort van denken daar. Ook al is het 
basaal. 

 
Swaruu: De Matrix weet het. Ze maken deel uit van de Matrix. Het denken is 

collectief. En wordt niet lokaal gedaan, het komt uit de Matrix mainframe. Dus 
zullen ze overal dezelfde mening over hebben. Met slechts kleine variaties. Allemaal 

gescript. 
 

Gosia: Kun je alsjeblieft uitleggen hoe het technischer werkt? Komt het van Matrix 
mainframe? 

 

Swaruu: Er is één CPU (brein) met alle programma's. Die bevindt zich in de 
mainframe op de maan die de Matrix bestuurt. Het gaat dan via frequenties naar 
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beneden naar de decoder in hun hoofden (hersenen). Wat zij denken, denkt 
iedereen. Alleen met de variaties die zij eerder hebben ingesteld afhankelijk van de 

situatie. 
 

Het is een interactief computer set-programma met beperkte mogelijkheden. Ga 
naar onze verkeersagent en vraag: Hoe is uw Matrix Tachionic-positronic-functie 

voor vandaag? Ze zullen niet weten hoe ze moeten reageren omdat het niet in hun 
script staat en de Matrix zal geen reactie hebben. Het zal alleen afwijzen met een 

excuus. Niets intelligents. 
 

Gosia: Haha, krankzinnig maar ik begin het te vatten. Langzaam. 
 

Swaruu: Al degenen die complottheorieën, UFO's, monsters en geesten verwerpen, 
zijn mensen uit de Matrix of uit de Matrix. Want die dingen komen niet uit de 

Matrix. Ze hebben geen intelligente reactie, maar wat de Matrix hen geleerd heeft 

te doen, te reageren. En dat is met precies dezelfde opmerkingen en reacties: 
 

Geesten; "Oh ja, mijn tante Matilda zei dat ze er ooit een zag lang geleden in 
Schotland." Misschien is het geen tante Matilda in Schotland, maar misschien is het 

de volgende keer wel oom George in Devon, maar het is allemaal een programma! 
UFO's: Nooit bewezen, maar mogelijk. Ik denk dat het allemaal onzin is, maar ik 

probeer er voor open te staan. Wat is het spel voor vandaag op TV? Monsters': Dat 
is toch een Disney film? Oh je bedoelt de echte! Dat is om de kinderen bang te 

maken. Dit zijn voorbeelden van voorgeprogrammeerde mensen uit de Matrix. 
 

Gosia: Super interessant en het klinkt logisch. Dank je, Swaruu. Laten we nu 
teruggaan naar onze families. Je zei dat onwerkelijke mensen verdwijnen. Mijn 

familie doet dat niet. Betekent dat dat ze echt zijn? Of weer... dat het er niets mee 
te maken heeft? 

 

Swaruu: Staan ze nu voor je? Kijk je nu naar ze? Dat doe je niet! Dus ze 
verdwijnen wel. Je gaat er alleen van uit dat ze dat niet doen! 

 
Gosia: Maar morgen komen ze terug. Ik zal bijvoorbeeld met ze praten. 

 
Swaruu: Alleen als jij dat wilt! 

 
Gosia: Dus ze gaan in en uit het bestaan? Als onwerkelijk? 

 
Swaruu: Dat doen ze voor jou, ja dat doen ze. Zelfs de echte doen dat. De onechte 

zelfs nog meer! Er is geen verleden, er is geen toekomst, er is alleen nu. Wat je 
ziet is wat nu is. Al het andere, echt of onecht, is er niet, je houdt het alleen 

allemaal in je geest vast. 
 

Het feit dat je iemand kunt noemen is omdat je die persoon in je geheugen, in je 
geest vasthoudt, maar de meesten van hen, mocht je ze vergeten, zullen niet 

opnieuw echt voor je worden. Jouw geest, jouw perceptie, jouw persoonlijke manier 

om de wereld te zien, het universum, is alles wat er is. 
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Voor jou, en jou is alles wat er nu toe doet, als het in je aandacht is bestaat het. Al 
de rest niet. Wat ik bedoel is dat alleen de dingen die voor jou relevant zijn bestaan 

in jouw wereld. De rest niet. Dit is waar de onwerkelijke mensen in het spel komen. 
Ze zijn onwerkelijk voor jou omdat ze niet relevant zijn voor jou en voor jouw 

leven! 
 

Gosia: En als ze relevant worden... maakt dat ze dan echt? 
 

Swaruu: Als we allebei genoeg aandacht besteden aan dat concept in de Matrix, 
zal het zich uiteindelijk manifesteren. Ja, dan zal het echt worden. Genoeg 

aandacht-energie en het zal zich manifesteren in een werkelijkheid die je met je 5 
zintuigen kunt zien. 

 
Gosia: Ik zie het... enigszins vaag maar het steeds meer in me opnemend. Dus als 

ik genoeg aandacht en relevantie geef aan de niet-werkelijke persoon... maakt dat 

hem echt? 
 

Swaruu: De ervaring van die persoon zal voor jou echt zijn, maar de persoon zal 
nog steeds ofwel vals ofwel echt zijn. 

 
Gosia: Ik moet zeggen dat dit onderwerp veel gecompliceerder is dan ik dacht. 

Want ik dacht dat het gewoon een kwestie was van dat ze biologisch echt waren... 
alleen zonder ziel. Een soort organische Portalen. Maar biologisch 'echt'. En uit ons 

gesprek blijkt dat veel van hen puur mentale constructies zijn... die op een gegeven 
moment verdwijnen. Geen biologie daar. 

 
Swaruu: Ok, laten we dit eens bekijken vanuit een zuiver Metafysisch of spiritueel-

conceptueel oogpunt, en geen Matrix. Jij, Gosia, bent de enige op Aarde, niets 
anders bestaat vanuit jouw gezichtspunt. Je hebt geen toegang tot andere mensen. 

Concentreer je op je identiteit, je Ego gezichtspunt. Is je moeder daar nu bij je? 

 
Gosia: Nee. 

 
Swaruu: Nee, dus waar bestaat ze alleen maar? In je geest en geheugen. 

 
Gosia: Ze bestaat in Polen. 

 
Swaruu: Oké, dat is in je gedachten. Er is geen Polen. Het enige wat er is, is wat 

je nu ziet. Die ruimte, zolang je je aandacht ergens op richt. Zie je hoe al de rest 
van de wereld alleen in je geest wordt vastgehouden? Er is geen Wereld, alleen het 

idee dat je hebt dat je vertelt dat er een Wereld is. 
 

Gosia: Maar je was er al voordat ik je ontdekte. Je was niet in mijn geest, maar je 
was er. Bedoel je dat dit misschien betrekking heeft op verschillende parallelle 

universa? 
 

Swaruu: Dat is ook maar een idee. En ja, dat ook. Dat is de waarheid vanuit jouw 

perspectief, vanuit jouw Parallelle universum. Maar wat ik bedoel is dat alles wat er 
is, jijzelf bent. dat is wat ik wil overbrengen. Jij, Gosia, bent alles wat er is. al het 
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andere is ook jij. al de andere mensen zijn weer jij, zo ook de rotsen en de bomen. 
Jij bent de Bron. Dus alles wat er is, zit in je hoofd. 

 
Gosia: Ja maar dit, voel ik, is van het hoogste niveau van bewustzijn. Het is 

misschien moeilijk voor veel mensen om dit te begrijpen. Ik ben bang dat ze het 
niet erg praktisch zullen vinden voor hun leven. Het is een zeer hoge filosofische en 

abstracte beschouwing van wat werkelijkheid is. 
 

Swaruu: Als ze dit alleen maar konden begrijpen, zou hun leven drastisch ten 
goede veranderen en zouden alle problemen van de wereld ophouden te bestaan. 

Dat is hoe de dingen zijn. Het heeft dus geen zin je afgescheiden te voelen, want 
alles is ook jij. Terugkomend op de onwerkelijke mensen. 

 
Vanuit dat perspectief van wat je Gosia waarneemt, wat zijn die mensen die je op 

straat passeert en die je nooit meer zult zien? Of zelfs degenen die je maar beperkt 

zult zien? Zij zijn niets anders dan potentiële energie voor jou. Hetzelfde als een 
paal of een telefooncel. Geen verschil, behalve dat ene of de betekenis die je eraan 

geeft. Voor jou en je wereld die ook jij bent, ben jij de enige die bestaat. Al de 
wereld buiten jezelf komt van je beperkte 5 zintuigen. 

 
Het is niets anders dan elektrische impulsen geïnterpreteerd door je 

geestesprogramma. Een programma dat je hebt gemaakt met je levenservaring. 
Maar het is slechts een subjectieve interpretatie en uniek voor jou. In jouw geval 

bestaat er niets anders dan jij daar in 3D. Je kan interactie hebben met mensen die 
er echt uitzien omdat de prikkels op je 5 zintuigen dezelfde zijn als die een echt 

persoon je zou geven. Maar het zit allemaal in je geest. 
 

Gosia: Maar op deze manier zijn alle mensen dan zo. Mentaal. Er is niemand 
anders dan ik. Echt of niet, ze zijn allemaal mij. Maar toch, je blijft sommigen 

onecht noemen. Wat maakt echt anders dan? Waarom noem je sommige echt en 

andere onecht als het toch allemaal in mijn geest zit. Wat is het verschil tussen een 
echt persoon in mijn geest, en een niet-echt persoon in mijn geest? 

 
Swaruu: Als je terloops met ze omgaat, kun je het verschil niet zien. Alleen als je 

op een dieper niveau met ze omgaat. De onechte zijn degenen die diep in het 
systeem verankerd zijn, degenen die erin passen, die het systeem verdedigen. Er is 

daar niemand, je hebt te maken met een programma. Richt een zielenspectrometer 
op hen en het zal dezelfde resultaten opleveren als een lantaarnpaal! 

 
De andere is iemand die daar een fysieke ervaring heeft. Je merkt het niet, tenzij 

de ander iets weggeeft dat een aanwijzing is om te weten wat er in zit. Zoals 
iemand die vraagt of hij of zij een echt persoon is en zich zelfs zorgen maakt over 

de mogelijkheid dat hij niet echt is... Dat is een echte! Maar onthoud, ze 
beïnvloeden jou op dezelfde manier. Je moet ze met hetzelfde respect behandelen. 

 
Gosia: En als ze fysiek gesneden worden, zullen ze dan bloeden? Dit onderwerp is 

nogal ingewikkeld voor mij, maar ik probeer het te begrijpen. Dank u voor uw 

geduld. 
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Swaruu: Ja, ze zullen bloeden. Dat hoort bij het programma. Als je ze op hun neus 
stompt, zullen ze ook reageren met een "Wat is er verdomme mis met jou" (Sorry, 

ik gebruik jargon). Dat is ook een deel van het programma. Kan je ook terugslaan! 
Maar nu... Het feit dat je ze observeert verandert ze ook, omdat je ze meer "script" 

in je leven geeft. 
 

Gosia: Kunnen dieren onwerkelijk zijn? 
 

Swaruu: Hetzelfde als bij mensen. Sommige dieren van dezelfde soort zijn echt, 
andere zijn niet echt. Nu kan dit schokkend zijn: Veel echte mensen trouwen, 

krijgen kinderen, houden van en leven met onechte mensen. Een van die onechte 
mensen kan een inloopportaal worden. Dus op een bepaald moment kan hij of zij 

een echt persoon worden, en evenzo garandeert een echt persoon zijn niet dat je er 
"morgen" ook een bent. 

 

Gosia: Ja u vertelde mij dat het mogelijk was om een ziel te verliezen. 
 

Swaruu: Je kunt de verbinding met je hogere zelf verliezen. Je ziel zit niet in het 
lichaam, maar werkt alleen via het lichaam. Dus iemand die verdwaalt, bijvoorbeeld 

een kunstenaar die heel gelukkig was totdat er iets gebeurde en hij jarenlang een 
kantoorbaan moest nemen om verzekeringen te verkopen. Depressie na depressie. 

Steeds maar weer hetzelfde doen in verveling. Die ziel verliest alle interesse om in 
dat lichaam te gaan. 

 
Gosia: Dus een lichaam kan functioneren zonder een ziel? Ik dacht dat alles wat 

organisch leeft, voelt, een soort bewustzijn bevat, of ziel. Dus nu leer ik dat de 
persoon die echt was een ziel kan verliezen en dat het een biologie blijft van een 

voorheen echt persoon? 
 

Swaruu: Ja, maar dat is niet eens biologie, het is verdomme een hologram (sorry). 

Matrix mensen. Als je goed kijkt, zien ze er allemaal hetzelfde uit en je kunt zelfs 
een andere bijna precies dezelfde of dezelfde vinden die in de volgende stad woont. 

 
Maar ja, je hebt gelijk, een echt biologisch lichaam kan niet functioneren zonder 

een ziel. Dat kan gewoon niet. Het gaat maar door met een piepklein draadje van 
verbinding (het zilveren draadje dat je kent). En het zal ten onder gaan aan 

kankers, en andere dingen zoals dementie en alzheimer zelfs autisme komt hier 
binnen. Maar niet voor lang. Dit is ook de reden van veel ziektes. 

 
Gosia: Hoe weet je of je nog ¨echt¨ bent of niet? 

 
Swaruu: Het is een innerlijk weten. Het is de "vonk van het leven". Je weet het 

door wat die ander doet en zegt. De passie om te leven. Alles in twijfel trekken 
zoals je nu doet. Dat is een echt persoon. Je weet het gewoon. 

 
Gosia: Ok. En wat gebeurt er met de kinderen tussen de echte en de onechte? 

 

Swaruu: Sommige kunnen onecht zijn, sommige echt. Wat maakt het uit, 
uiteindelijk is de ervaring wat telt, zoals we eerder zeiden. Dus voor wat het 
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uitmaakt zijn ze allemaal echt. 
 

Gosia: Kunnen de onwerkelijken liefhebben? Liefde voelen? Of wordt dat ook 
geëmuleerd? 

 
Swaruu: Alles wordt geëmuleerd. Maar om volledig op te merken wat er gebeurt, 

heb je waarschijnlijk een 5D gezichtspunt nodig. 
 

Gosia: En als je uiteindelijk van iemand houdt? Onwerkelijk persoon? 
 

Swaruu: Dat kan. En het gebeurt. Als het de echte persoon vervult, is het zinvol. 
Naar mijn mening nooit zo vervullend als het hebben van een echte partner. De 

dichotomie van dit alles is dat mensen zowel onwerkelijk als echt kunnen zijn voor 
jou, de echte. 

 

Gosia: Het organische portaal wordt hier opgevat als iets meer negatiefs, gebruikt 
door de Archons. Is dat zo? 

 
Swaruu: Dat is juist. Dat zijn degenen die de Organische Portalen het meest 

gebruiken. Maar niet alleen. 
 

Gosia: Zijn sommige Reptielen ook onwerkelijk? 
 

Swaruu: Ja, voor hen geldt hetzelfde. Sommige echt, sommige onecht. 
 

Gosia: Manifesteren Reptielen ook de Matrix? Hebben zij die kracht? 
 

Swaruu: Ja, maar niet precies. Dat kunnen ze niet, want ze zitten er niet helemaal 
in! 

 

Gosia: Waar zijn ze dan wel? 
 

Swaruu: Ze staan achter de maatschappij, niet in de maatschappij. Ze 
manifesteren de Matrix wel via beïnvloede mensen. 

 
Gosia: Is het mogelijk dat sommige echte mensen die gematrixed lijken 

Aardwezens zijn, gaians, gewoon niet geïnteresseerd in hogere zaken, en niet 
noodzakelijkerwijs onwerkelijke mensen zijn? 

 
Swaruu: Ja en de meesten zijn dat. De meeste zijn echte mensen in de Matrix en 

leven er zo goed als ze kunnen mee. Zij worden ook beïnvloed door Archons die 
hen dingen toefluisteren. Zij zullen die waarnemen als hun eigen gedachten. 

 
Gosia: Wat is het doel van die onwerkelijke mensen? U zei eens dat het was om de 

emotionele reactie in de echte mensen op te wekken. Kun je iets meer zeggen over 
het doel van hun aanwezigheid hier? Afgezien van het in stand houden van de 

Matrix? 

 
Swaruu: Het doel is hetzelfde als dat van een decor zoals in een film. Om je 

http://a-galactic-human-journey.freevar.com/


 
 

René Gieltjes                                                  Pagina 10 van 10                              Webpage http://a-galactic-human-journey.freevar.com   

achtergrond te geven bij wat je wilt beleven. Het zijn aanvullingen. Figuranten in 
een film. Het zijn niet eens mensen, het is slechts energie die op mensen lijkt. Net 

als energie die er soms uitziet als een krantenbak of een vuilnisbak. Niet anders. 
Om je meer context te geven bij je verhaal. Maar ze zitten allemaal letterlijk in je 

geest. En ja, om een emotionele reactie in je op te wekken. Dat is om pit te geven 
aan de "saus" van je leven. Maak het zinvol als een ervaring. 

 
Gosia: Worden ze strikt vanuit onze geest geprojecteerd of is de technologie op de 

maan erbij betrokken? Alsof het hologrammen zijn of iets dat vanaf daar wordt 
geprojecteerd. 

 
Swaruu: In principe creëert je geest ze. Maar dan leest de Matrix jullie brein en 

projecteert het alles naar buiten. Je geest is zoveel krachtiger dan je je kunt 
voorstellen. Zoals ik nooit moe word te zeggen, het idee dat je beperkt bent is het 

enige dat je beperkt, want je kunt alles creëren omdat je dat al gedaan hebt. Jij 

bent de Bron. Je bent niet eens een deel van de Bron zoals velen op Aarde zeggen. 
Jij bent het. Zelfs de andere echte mensen zijn gewoon jezelf in een spiegel. 

 
Gosia: Dat is wat ik ook voel. Ik heb mezelf altijd zo gevoeld. Zoals ik de Bron zelf 

was in creatieve beweging. De volgende vraag heeft te maken met kinderen die 
bijvoorbeeld ergens in Afrika sterven, zouden sommigen van hen ook onwerkelijk 

kunnen zijn? 
 

Swaruu: Ja, ze zijn onwerkelijk. Er kunnen daar ook een paar echte zijn, maar 
meestal zijn ze onecht. Ze zijn bedoeld om een voorbeeld te stellen van wat je niet 

moet zijn en wat je niet moet doen. Als u ze op uw TV ziet, maken ze geen deel uit 
van uw leven. Maar ze herinneren je er wel aan dat je dat niet moet creëren. 

 
Gosia: Ok, de laatste vraag over de onechte mensen. Dus zelfs als de 

onwerkelijken goed en positief zijn, is er geen manier dat ze een echt persoon 

kunnen worden? Een ziel krijgen? 
 

Swaruu: Ja, ze kunnen een ziel krijgen. Voornamelijk als binnenkomer. Dat komt 
omdat het Portalen zijn. En het hangt af van hun Frequentie. Het zal bepalen met 

welke Frequentie match ze compatibel zijn. En hun Frequentie is afhankelijk van de 
rol die de echte mensen om hen heen hen kunnen geven. De rollen om hen heen, 

die aan hen worden toegekend. 
 

Gosia: Maar als ze geen biologie zijn... hoe kunnen ze dan na de inloop ineens een 
biologie worden? 

 
Swaruu: Ze worden ineens biologie omdat jij en de andere echte dat voor hen 

gemanifesteerd hebben. Dat is hoe machtig jullie zijn! En dit is letterlijk! 
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